

Press Release / Pressemitteilung

MLAWGROUP ADVISES JUNO INTERNET GMBH (KAUFDA.DE) IN SERIES A FINANCING ROUND

Munich, August 24, 2009

MLawGroup advised Juno Internet GmbH, Berlin, in a Series A financing round with eVenture, Hamburg and T-Venture, Berlin. The proceeds of the round, which are not disclosed, will be used for the further expansion of the company's business.

Juno Internet GmbH operates the internet platform kaufDA.de. This online platform has been established in August 2008 to make local shopping for consumers more convenient. For the first time ever, kaufDA.de provides best offers of regional shops throughout Germany on one platform.

Counsel to Juno Internet GmbH:

MLawGroup, Munich: Dr. Hubert Besner (Corporate), Henno Groell (IP).

MLAWGROUP BERÄT JUNO INTERNET GMBH (KAUFDA.DE) BEI SERIE A-FINANZIERUNGSRUNDE

München, 24. August 2009

MLawGroup berät die Juno Internet GmbH, Berlin, beim Abschluss einer Serie A-Finanzierungsrunde durch eVenture, Hamburg und T-Venture, Berlin. Die Mittel in nicht näher genannter Höhe dienen dem weiteren Ausbau des Geschäftsbetriebs.

Juno Internet GmbH betreibt die Plattform kaufDA.de. Diese Onlineplattform für lokales Einkaufen erleichtert Verbrauchern seit August 2008 das Einkaufen vor Ort. Auf kaufDA.de finden Verbraucher erstmals deutschlandweit auf einer Plattform die besten Angebote der regionalen Geschäfte vor ihrer Haustür.

Berater Juno Internet GmbH:

MLawGroup, München: Dr. Hubert Besner (Corporate), Henno Groell (IP).

MLawGroup

MLawGroup is a law firm located in Munich, Germany. We advise our clients in the following practice areas:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, from start-up companies to listed companies.

Our clients appreciate the high quality of our work, our industry focus and our international expertise.

MLawGroup ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir haben uns auf folgende Practice Areas spezialisiert:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe – vom jungen Start-up bis zum börsennotierten Konzern.

Unsere Mandanten schätzen unsere hochqualifizierte Beratung, unsere Branchenfokussierung sowie unsere internationale Erfahrung.

MLawGroup
Maximilianstraße 31
80539 München

Henno Groell
henno.groell@mlawgroup.de
Tel.: +49 89 24 213 0
Fax: +49 89 24 213 213

>> www.mlawgroup.de